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Aanleiding: 
 
Tijdens de B&A van 23 september j.l. heeft wethouder Boender tijdens de beantwoording van vragen 
inzake het onderwerp “Stand van zaken strategie woningmarktprogramma” aangegeven dat er 
nagedacht werd over het bouwen van woningen op het terrein van Antes Delta in Poortugaal. 
Inmiddels zijn wij geïnformeerd door leden van de Sub-klankbordgroep omwonenden 
nieuwbouw en omwonenden van Antes Delta over vergevorderde plannen voor woningbouw. 
Naar aanleiding van dit heeft de NAP fractie de volgende vragen: 
 
 

 Kan de wethouder aangeven hoe ver hij is met de plannen voor woningbouw op het terrein 
van Antes Delta? 

 Hoeveel woningen denkt de wethouder te realiseren op het terrein van Antes Delta? 
 Welke verdeelsleutel wordt er gehanteerd, sociale huur/koop? 
 Is er een woningbouwvereniging betrokken bij deze plannen? 
 Wordt er met de beoogde realisatie van woningen op het terrein van Antes Delta rekening 

gehouden met het dorps karakter van Poortugaal? 
 Welke afspraken zijn er met Antes Delta gemaakt over het gebruik van de te realiseren 

woningen door patiënten van Antes Delta of ambulante zorg? 
 Als er nog geen afspraken gemaakt zijn over het gebruik van de te realiseren woningen door 

patiënten van Antes delta, of ambulante zorg,  gaat dit dan nog wel gebeuren? 
 De directie van Antes Delta heeft diverse malen gemeld dat er op het terrein van Antes Delta 

plaats zal zijn voor maximaal 650 patiënten, blijft dit aantal gehandhaafd of is het realiseren 
van woningen een verkapte uitbreiding van het aantal patiënten? 

 Hoe verhoudt zich de door Antes Delta gewenste situatie van een prikkelarme omgeving voor 
de patiënten zich met de realisatie van een nieuwe woonwijk op het terrein van Antes delta? 

 Op het terrein van Antes Delta worden relatief veel meldingen gedaan van incidenten. Welke 
garanties kan de wethouder geven inzake de veiligheid van nieuwe bewoners van de 
beoogde woningen op het terrein van Antes Delta? 



 Door de wethouder is er bij de provincie Zuid Holland een bod gedaan voor het bouwen van 
1177 woningen in Albrandswaard, vormen deze te realiseren woningen op het terrein van 
Antes Delta onderdeel van dit bod? 

 Het terrein van Antes Delta is Rotterdams grondgebied, kan de wethouder garanderen dat de 
te realiseren woningen verrekend worden met de woningopgave van Albrandswaard? 

 Waarom zijn de direct omwonenden niet betrokken bij deze plannen? 
 Waarom worden de direct omwonenden niet tijdig geïnformeerd over de plannen? 
 Tijdens de inloopavond in de Brinkhoeve zijn diverse vragen gesteld aangaande de 

uitbreidingsplannen op het Antes Delta terrein, waarom is toen geen melding gemaakt van 
deze plannen?  

 Hoe denkt de wethouder de extra verkeersdruk in de wijk rondom het terrein van Antes 
Delta, die ontstaat tijdens en na de bouw van de woningen op het terrein van Antes Delta, op 
te lossen?  

 Op dit moment zijn er al veel klachten van omwonenden over verzakkingen als gevolg van 
zwaar verkeer, hoe garandeert de wethouder dat deze klachten niet verergeren? En hoe 
wordt hierover gecommuniceerd met de direct omwonenden? 
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